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سجاد قراگزلو:

با اسپانسر بازیگران مواجهیم
این  بازپخش  درباره  بازیگر »دلدادگان« 
سریال از شبکه آی فیلم و پیش تولید فیلم جدید 
خود سخن گفت. سجاد قراگزلو گفت: سریال 
»دلدادگان« در زمان پخش خود با استقبال 
خوبی از سوی مخاطبان مواجه شد و بازخوردهای 
متفاوتی از مردم گرفت. خوشحالم که سهم 
کوچکی از این سریال بر عهده داشتم و به همراه 
یک گروه حرفه ای موفق به خلق اثری شدیم 
که در یاد و خاطره مردم به خوبی ماندگار شد. 
وی ادامه داد: فصل اول این سریال سه سال 
پیش از شبکه سه سیما روی آنتن رفت و مصادف 
شد با برگزاری بازی های فوتبال جام جهانی و 
ایام ماه محرم و همین موضوع باعث شد مردم 
خیلی درگیر سریال نشوند، اما فصل دوم و سوم 
با استقبال خوبی مواجه شد. مردم با نقش عادل 
در فصل دوم احساس همذات پنداری کردند. حالا 
با پخش مجدد »دلدادگان« مردم پیگیر سریال 
هستند و بازخوردهای خوبی در فضای مجازی 
نشان می دهند. وی که چندی پیش ساخت فیلم 
کوتاه »مزون کار« به تهیه کنندگی منوچهر هادی 
را به پایان رسانده درباره این فیلم نیز بیان کرد: 
»مزون کار« به یک معضل روز جامعه می پردازد و 
امیدوارم در اولین نمایش های جهانی خود بتواند 
نماینده شایسته ای از سینمای ایران باشد. در این 
فیلم حسین مهری بازیگر توانای سینما و تلویزیون 
با گریم و ظاهری کاملا متفاوت به ایفای نقش 
پرداخته است. این بازیگر گفت: در حال حاضر 
پیش تولید فیلمی با نام موقت »درسایه« را با همان 
گروه و عوامل فیلم »مزون کار« آغاز کرده ایم. این 
فیلم در ژانر جنایی- اجتماعی قرار دارد و قصد 
دارم برای انتخاب بازیگران آن از چهره های مطرح 
استفاده کنم. بازیگر فیلم سینمایی »قرنطینه« 
ادامه داد: پس از بازی در فیلم ها و سریال های 
مختلف و فعالیت در حوزه دستیار کارگردانی و 
برنامه ریزی، احساس کردم با توجه به تحصیلات 
مرتبطی که با این رشته دارم وقت آن رسیده حرفه 
کارگردانی را با ساخت فیلم کوتاه تجربه کنم. 
قراگزلو بیان کرد: مشکل سریال ها این است که 
بعداز خواندن فیلمنامه و صحبت های اولیه اعلام 
می کنند سازمان بودجه ندارد و تهیه کننده هزینه 
کمی در اختیار دارد. در واقع مبالغی پیشنهاد 
می شود که به هیچ وجه عرف بازیگری نیست و به 
همین خاطر برخی از بازیگران ترجیح می دهند 
کم کار باشند تا اینکه زیر بار چنین دستمزدهایی 
بروند. وی تصریح کرد: اگر چه در مدیوم نمایش 
خانگی وضعیت مقداری بهتر است، اما متاسفانه 
برخی فیلمنامه ها از کیفیت بالایی برخوردار 
نیستند. ضمن اینکه ما همچنان با معضل اسپانسر 
بازیگر نیز مواجه هستیم و همین امر بسیاری از 
بازیگران را با مشکلات بسیاری مواجه کرده است.

همزمان با رونمایی از پوستر نمایش 
»بانوی محبوب من« به کارگردانی گلاب 
آدینه در تالار اصلی مجموعه تئاترشهر عوامل 
اجرایی این اثر نمایشی در بخش های مختلف 
نیز معرفی شدند. پوستر رسمی نمایش 
»بانوی محبوب من« که طی روزهای آینده 
در تالار اصلی مجموعه تئاترشهر میزبان 
علاقه مندان تئاتر خواهد بود، رونمایی شد، 
ضمن اینکه همزمان با رونمایی پوستر، گروه 
طراحان، بازیگران و سایر عوامل اجرایی 
نمایش نیز معرفی شدند. نمایش »بانوی 
محبوب من « به نویسندگی آلن جی لرنربا 
بازنگری متن و کارگردانی گلاب آدینه در 

تالار اصلی تئاتر شهر اجرا خواهد شد.  

تکمیل عوامل تئاتر 
»گلاب آدینه« 

با پایان ساخت موسیقی، اصلاح 
رنگ و جلوه های ویژه، فیلم سینمایی 
»کوزوو« بــه کـــارگردانی میـــثم 
هاشمی طـبا آماده نمایش شد. ساخت 
موسیقی این فیلم را مســعود سخاوت 
دوست انجــــام داده و سعادت بسطام 
مدیر جلوه های ویژه »کوزوو« بوده 
اســــت. اصلاح رنگ این فیلم نیز در 
استودیو ایران نوین انجام شده است. 
کورش تهامی، فرهاد آئیش، روشنک 
گرامی، حمید ابراهیمی، هومن شاهی، 
سیاوش چراغی پور، مریم سعادت، بهرام 
ابراهیمی، بیوک میرزایـی، امید روحانی 
و بهاره کیان افشــــار بـــا حضور گوهر 
خیراندیش و بهناز جعفری بازیگران 

فیلم سینمایی »کوزوو« هستند.

فیلمی با بازی »آئیش« 
آماده نمایش

موسیقی
جزئیاتی تازه از نحوه بازگشایی کنسرت ها

»قرنطینه هوشمند« مهم است
مدیـرعامل مجمــع صنـــفی نـــاشران 
موسیقی به بیان جزئیاتی از جلسه تعدادی 
از برگزارکنندگان کنسرت ها با سرپرست 
دفتر موسیقی وزارت ارشاد پرداخت. محسن 
رجب پور گفت: پس از صحبت های چندروز 
گذشته محمود شالویی سرپرست معاونت امور 
هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، مبنی بر بازگشایی کنسرت های 
موسیقی در پایتخت، جلسه ای در در محل دفتر موسیقی وزارت ارشاد 
با حضور آقای اللهیاری برگزار شد که در آن تعدادی از تهیه کنندگان و 
کنسرت گذاران حوزه موسیقی به همراه تعدادی از نمایندگان سالن های 
برگزاری کنسرت در تهران حضور داشتند. وی افزود: در این جلسه 
مقرر شد با توجه به قرارگرفتن شهرتهران در وضعیت نارنجی و رعایت 
حداکثری پروتکل های بهداشتی شرایطی برای برگزاری کنسرت 
در پایتخت فراهم شود. چارچوبی که خوشبختانه با اعلام سرپرست 
معاونت امور هنری وزارت ارشاد مبنی بر مراجعه کنسرت گذاران برای 
ثبت برنامه ها و اجراهای زنده خود به سامانه های صدور مجوز کنسرت، 
شکل اجرایی به خود گرفته و این امیدواری را ایجاد کرده که ما از آذرماه 
امسال بتوانیم شاهد برگزاری کنسرت ها در تهران باشیم. مدیرعامل 
مجمع صنفی ناشران موسیقی ایران بیان کرد: طی دو سال اخیر که همه 
ما درگیر ماجرای کرونا بودیم، متاسفانه در حوزه اقتصادی نیز با فضای 
چالش برانگیزی روبه رو شدیم که میزان تورم از رشد بسیار محسوسی 
برخوردار بوده که همین موضوع طبیعتا موضوع برگزاری کنسرت ها 
را برای تهیه کنندگان با مشکلات جدی اقتصادی روبه رو کرده است. 
در همین جلسه تمام صحبت ها این بود که بتوانیم شرایطی را فراهم 
کنیم که مخاطبان کنسرت ها از کمترین آسیب در این زمینه برخوردار 
شوند و ما شاهد افزایش محسوس بلیت ها نباشیم. رجب پور گفت: ما 
باید بتوانیم براساس یک برنامه ریزی دقیق فضایی را فراهم کنیم که با 
توجه به نوسانات تورم، به متوسط قیمتی برسیم که هم در کف هزینه ها 
و هم در سقف هزینه ها تهیه کننده ضرر نکند و هم مخاطبان بتوانند 
با فراغت مالی بیشتری در اجراهای زنده خوانندگان مورد نظر حضور 
داشته باشند. مدیرعامل مجمع صنفی ناشران موسیقی ادامه داد: یکی 
دیگر از مباحث موضوع نحوه خرید بلیت و ورود تماشاگران به سالن های 
کنسرت بود که در این زمینه پیشنهاد شد با هماهنگی ستاد ملی مقابله 
کرونا شرایطی برای سامانه رسمی فروش بلیت فراهم شود که براساس 
ضوابطی ویژه خریدار بلیت ملزم به ارائه کارت واکسیناسیون خود و 
همراهان با ارائه کدملی به سامانه صدورکارت واکسیناسیون شوند 
تا در زمینه تزریق واکسن همه شرکت کنندگان در کنسرت به عنوان 
تماشاگر، اطمینان حداکثری صورت پذیرد البته در این زمینه نیازمند 
بررسی های بیشتر و دقیق تری هستیم که طی روزهای آینده به نتایج 
لازم می رسیم. این تهیه کننده موسیقی در بخش پایانی صحبت های 
خود از تلاش برای پیاده سازی طرح »قرنطینه هوشمند« در ارتباط با 
سامانه های فروش بلیت خبر داد و اضافه کرد: تمام تلاش ما این است که 
بتوانیم در یک تفاهمنامه کاملا ضابطه مند به سرورهای سامانه سلامتی 
که در حوزه کارت واکسیناسیون متصل هستند فضایی را فراهم کنیم 
که تماشاگران با فراغ بال بیشتری در برنامه ها حضور داشته باشند و 
ما بتوانیم به تدریج شاهد حضور حداکثری مخاطبان در سالن ها با 

درنظرگرفتن تمامی ضوابط بهداشتی باشیم.
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مراسم تشییع پیکر »ایران درودی« نقاش 
فقید کشورمان پیش از ظهر )سه شنبه ۱۱ 
آبان( از مقابل موزه هنرهای تجسمی معاصر 
فرهنگی، شخصیت های  مسئولان  حضور  با 
هنری و علاقه مندان به زنده یاد درودی برگزار 
شد. این مراسم با تلاوت آیاتی از کلام ا... مجید 
توسط سیدحسین موسوی بلده آغاز شد. قرار 
است پس از این مراسم، پیکر زنده یاد درودی 
به بهشت زهرا)س( منتقل و در قطعه هنرمندان 
خاکسپاری شود. اجرای این مراسم را پیام دهکری 
بر عهده داشت. او درباره تاخیر نیم ساعته پیش 
آمده، گفت: هماهنگی ها با دشواری انجام شد 
و تمام ارگان ها از استانداری گرفته تا وزارت 
فرهنگ و ارشاد اسلامی تلاش بی وقفه انجام 
دادند تا مراسم اینجا )موزه هنرهای معاصر تهران( 
برگزار شود و پیکر به بهشت زهرا)س( بدرقه 
شود. ما ترجیح دادیم مراسم را آغاز کنیم تا پیکر 
برسد و با برپای نماز و آن را بدرقه کنیم. در ادامه، 

عمید نائینی از پیشکسوتان عرصه روزنامه نگاری 
متنی را قرائت کرد. او که رئیس هیات مدیره 
موسسه ایران درودی است، گفت: ایران عزیز ما 
منظومه ای از استعدادهای خلاقانه است. نقاشی 
همیشه رویای مقدس ایران درودی بود و برای او، 
نقاشی فقط یک حرفه یا خلق اثر هنری نبود، بلکه 
از نیروی خارق العاده درونی او برمی خاست و جلوه 
ایمانی بود که بر بوم فرو می ریخت. در این سال ها 
دریافته بودیم که هرگاه یک بی قراری را در ایران 
عزیز می بینیم، می دانستیم تا تصویر به آن شکلی 
که در خیال اوست روی بوم نقش نبندد، نمی تواند 
آرام بگیرد. نائینی به هنر نویسندگی ایران درودی 
اشاره کرد و افزود: خانم درودی مدتی در اندیشه 
و بحث نوشتن خاطرات بود. اما از لحظه ای که 
دست به قلم شد، فقط ۴ ماه بعد چند نسخه 
تایپی را آماده کرد و به چند تن از دوستانش داد 
که پیش از چاپ، نظرشان را بگویند. باید اعتراف 
کنم، نثر موجز، روان و خوش آهنگ در نگارش این 

خاطرات به کلی مرا غافلگیر کرد. او جدا از تسلطی 
که به زبان فرانسه داشت، به ظرافت زبان مادری 
خودش هم آگاه بود. از اصل نوشته ها حدود ۳۰ 
درصد کاسته شد تا درازگویی خواننده کتابش را 
خسته کند. شاید جا داشته باشد آن بخش ها برای 

علاقه مندان منتشر شود.
 از معدود نقاشان متفکر 

دهکردی در ادامه مراسم گفت که به بنده 
اطلاع دادند پیکر خانم درودی نزدیک است و 
الان می رسند. سپس از  جواد مجابی، شاعر دعوت 
کرد روی صحنه بیاید. او ادامه داد: ما نقاشان 
متفکر زیاد نداشتیم، اما کم هم نداشتیم، مانند 
بهمن محصص که روشنفکر بود و روشنفکری 
چیزی جدا از هنر است، اما می تواند به هنرمند 
چیزی بیفزاید. وی افزود: ایران درودی در قلب 
روشنفکران و در دل مردم ایران جایگاه خاص 
خودش را دارد. هنرمند پاسخی برای فردا 
ندارد اما پرسش های مهم خودش را برای فردا 
مطرح می کند و به گمان من، ایران درودی در 
نقاشی های خودش به دقت توانسته دغدغه های 
ذهن ناآرام هنرمند را بازتاب دهد. دهکردی که 
بخشی از کتاب خاطرات ایران درودی را خوانده 
و قرار است کتاب صوتی »در فاصله دونقطه« 
به زودی تکمیل و منتشر شود. طاها بهبهانی، 
نقاش و از اعضای هیات  مدیره موسسه ایران 
درودی در ادامه سخنانی پیرامون ایران درودی 
قرائت کرد. دهکردی به عنوان مجری برنامه ابراز 
امیدواری کردی موزه ایران درودی به نتیجه 
برسد.  سپس آزاده درودی، خواهرزاده ایران 
درودی به نمایندگی از طرف خانواده درودی، 
سخنانی را ایراد کرد. در ادامه، بخش هایی از 
برنامه تلویزیونی شوکران با حضور زنده یاد درودی 
پخش شد. در پایان، حاضران در مراسم با پیکر 

ایران درودی وداع کردند.

گــزارش
رزمایش روسیه در دریای سیاه 

شناورهای آمریکایی که وارد دریای سیاه شده اند؛ سه شنبه 
شاهد رزمایش هشدارآمیز روسیه در این منطقه بودند. به نقل از 
رویترز، همزمان با حضور کشتی های جنگی آمریکا در دریای سیاه، 
روسیه نیز رزمایشی نظامی را در این منطقه انجام داد. ولادیمیر 
پوتین رئیس جمهور روسیه دیروز گفته بود که نیروهای این کشور 
می توانند با دوربین چشمی، شناورهای آمریکایی را ببینند و آنها 
در تیررس سامانه های پدافندی روسیه هستند. رزمایش نیروی 
دریایی روسیه نیز که شامل تمرین شلیک به اهداف دشمن بود؛ 
همزمان با آماده باش سامانه های دفاع هوایی مستقر در شبه جزیره 
کریمه و »نووروسیسک« انجام شد. مسکو پیشتر هم درباره حضور 
کشتی های جنگی کشورهای غربی در دریای سیاه و نزدیک شدن 
آنها به ساحل کریمه هشدار داده بود. پیش تر، »سرگئی.لاوروف« 
وزیرخارجه روسیه گفته بود که اعزام کشتی های نظامی آمریکا به 
آب های دریای سیاه منجر به ایجاد ثبات در منطقه نشده و تنها 
کشورهای ساحلی دریای سیاه را به سمت اتخاذ سیاست های تقابل 

جویانه سوق خواهد داد.

فرانسه تحریم انگلیس را به عقب انداخت
به  از  فرانسه  رئیس جمهور  مذاکرات،  انجام  با  همزمان 
تعویق انداختن طرح تحریم انگلیس به یک روز بعد خبر داد. به 
گزارش رویترز، »امانوئل ماکرون«، رئیس جمهور فرانسه از به تعویق 
انداختن طرح تحریم انگلیس به یک روز بعد خبر داد. ماکرون گفته 
این تعویق به این جهت است تا مذاکرات دو طرف روی طرح های 
جدید جهت رفع تنش ها به نتیجه برسد. اختلافات فرانسه و انگلیس 
بر سر حوزه های ماهیگیری به شدت بالا گرفته و دو طرف برای 
تحمیل خواسته های شان، خط و نشان می کشند. فرانسه توپ را به 
زمین لندن انداخته و هشدارداده اگر انگلیس در این زمینه گامی 

برندارد، گزینه های تقابلی روی میز خود را اجرا می کند.

هند و چین اولین خریداران »اس۵۰۰«
مدیر سرویس فدرال روسیه در امور همکاری فنی- نظامی اعلام 
کرد، مسکو احتمالا سامانه های موشکی جدید اس۵۰۰- خود را 
در آینده به چین و هند صادر می کند. به گزارش خبرگزاری تاس، 
دیمیتری.شوگائو مدیر سرویس فدرال روسیه در امور همکاری 
فنی - نظامی در حالی این مساله را مطرح کرد که ولادیمیر پوتین، 
رئیس جمهوری روسیه روز دوشنبه گفته بود، ارتش این کشور 
قرار است به زودی سیستم های موشکی اس- ۵۰۰ را دریافت 
کند. مدیر سرویس فدرال روسیه در امور همکاری فنی - نظامی 
همچنین اعلام کرد، زمانی که این سامانه های جدید ضد موشکی 
برای نیروهای مسلح کشورش تامین  شوند، روسیه آنها را به سایر 
کشورها نیز صادر خواهد کرد. وی افزود: ما، هند و چین و دیگر 
کشورها را که شراکت قدیمی با آنها داریم، در نظر گرفته ایم و 
در آینده این سامانه های جدید موشکی را به آنها صادر می کنیم. 
سامانه های جدید اس۵۰۰- نسل جدیدی از سیستم های موشک 
سطح به هوا با برد حدود ۶۰۰ کیلومتر هستند که برای رهگیری و 
نابودی موشک های بالستیک قاره پیما، موشک های کروز فراصوت 

و همچنین جنگنده ها طراحی شده اند.

 برقراری آرامش نسبی
 در »خارطوم«

با برقراری آرامش نسبی به دنبال تظاهرات گسترده 
در خارطوم و دیگر شهرهای بزرگ سودان که توسط 
نیروهای حزب آزادی و تغییر و دیگر اتحادیه های 
صنفی این کشور برگزار شده بود،  نخست وزیر معزول 
این کشور خواستار آزادی وزرای بازداشت شده و 
بازگشت دولتش به قدرت شد. به گزارش ایرنا، این 
خواسته نخست وزیر معزول سودان در حالی مطرح 
شد که رسانه های عربی منطقه از برکناری »مبارک.

محمود« دادستان کل و هفت تن از قضات سودانی 
پس از صدور حکم آزادی تعدادی از بازداشت شدگان 
سیاسی وابسته به رژیم سابق عمرالبشیر از سوی 
فرمانده کل نیروهای مسلح سودان خبر دادند. 
»ابراهیم.غندور«  در حکمی،  دادستان سودان 
وزیرخارجه سابق و »محمدحامدتبیدی« مدیر 
رسانه  پیشین سازمان امنیت و اطلاعات سودان 
و تعدادی دیگر از شخصیت های سیاسی وابسته 
به رئیس جمهوری برکنار شده این کشور از جمله 
»عمر.نمر« فرماندار سابق خارطوم و »فتح الرحمن.

محمدابراهیم  خالد محمدخیر« را از زندان آزاد کرد. 
فرمانده ارتش سودان همچنین دستور داده است تا 
اعضای رژیم البشیر که توسط مبارک.محمود از زندان 
آزاد شدند به زندان بازگردانده شوند. بنا به اعلام وزارت 
اطلاع رسانی دولت برکنار شده سودان، حمدوک 
در منزلش در خارطوم با سفرای کشورهای »گروه 
سه گانه«  شامل ایالات متحده، بریتانیا و نروژ، دیدار 
کرده است. او در این دیدار، با تاکید بر مشروعیت دولت 
انتقالی و تمامی نهادهای آن، افزوده است که آزادی 
وزرای بازداشت شده و ازسرگیری کار دولت با حضور 
همه اعضای کابینه تنها رویکرد عملی برای حل بحران 
کنونی ناشی از کودتا در این کشور است. این در حالی 
است که ژنرال عبدالفتاح.البرهان فرمانده ارتش سودان، 
هفته گذشته، همه نهادهای دولت انتقالی سودان را که 
با مشارکت ارتش و غیرنظامیان و به دنبال اعتراض های 
مردمی و سرنگونی دولت عمرالبشیر در سال ۲۰۱۹ 
تشکیل شده بودند، منحل کرد. نخست وزیر برکنارشده 
سودان، که هم زمان با وقوع کودتا بازداشت شده بود، 
یک روز بعد به خانه اش بازگردانده شد، اما او تاکنون 
در حبس خانگی به سر می برد. حمدوک تاکید کرده 
است که نمی خواهد در طرح ها و برنامه های کودتاچیان 
هیچ نقشی ایفا کند و سودان باید به وضعیت پیش از 
کودتا بازگردد. شورای امنیت سازمان ملل اعلام کرد 
که اعضای شورای امنیت از کودتای نظامی سودان در 
۲۵ اکتبر، توقف فعالیت تعدادی از موسسات انتقالی، 
اعلام وضعیت اضطراری بازداشت عبدا...حمدوک 
نخست وزیر سودان و همچنین بازداشت سایر مقامات 
غیر نظامی در دولت انتقالی بسیار نگران است. اعضای 
شورای امنیت خواهان آزادی فوری افراد بازداشت 
شده توسط مقامات نظامی سودان شدند. در این راستا 
شورای امنیت به بازگشت حمدوک به محل سکونت 

خود توجه کرده است. 

سخنگوی کاخ کرملین با بیان اینکه تحرکات ارتش روسیه 
در خاک این کشور از جمله کریمه ربطی به دیگران ندارد، 
گفت: مسکو در حال اجرای تدابیری برای مقابله با اقدامات 
ستیزه جویانه ناتوست. به گزارش فارس، »دیمیتری پسکوف« 
سخنگوی ریاست جمهوری روسیه از انجام اقداماتی تقابلی در 

برابر ستیزه جویی سازمان پیمان آتلانتیک شمالی )ناتو( خبر 
داد. پسکوف طی نشست خبری در کرملین درباره جابه جایی 
نیروی نظامی روسیه در مناطق مرزی این کشور اظهارداشت: 
»تحرکات ارتش و تجهیزات نظامی روسیه در خاک روسیه فقط 
به مسکو مربوط است و تهدیدی برای کسی محسوب نمی شود.« 

به نوشته وبگاه شبکه »ریانووستی«، وی در پاسخ به سوالی درباره 
گزارش یک نشریه آمریکایی مبنی بر استقرار ارتش روسیه در 
مرز با اوکراین، توضیح داد:  »این گزارش ارزش تلف کردن وقت و 
اظهارنظر در مورد آن را ندارد.« اما سخنگوی کرملین تاکیدکرد: 
»روسیه تدابیری را برای تضمین امنیت خود در برابر اقدامات 
تهاجمی ناتو انجام داده و در حال انجام است.« نشریه »پالتیکو« 
پیش از این با انتشار تصاویری ماهواره ای، ادعا کرده بود نظامیان 
روسی در مرز با اوکراین مستقر شده اند. به نوشته خبرگزاری 
»اسپوتنیک«، این در حالی است که تصاویر مذکور منطقه »یلنیا« 
در استان »اسمولنسک« را نشان می دهد که هیچ مرزی با کشور 
اوکراین ندارد. پسکوف در این باره تصریح کرد: »خودتان دیدید 
که آنها در مورد مرز با اوکراین صحبت می کنند اما مرز بلاروس را 
نشان می دهند. جابه جایی برخی از تجهیزات نظامی یا واحدهای 
ارتش ما در سراسر قلمرو فدراسیون روسیه فقط به خود ما مربوط 
است. اما روسیه هرگز کسی را تهدید نکرده، تهدید نمی کند و 
برای کسی خطری نخواهد داشت.« به نوشته ریانووستی، وی 
همچنین اضافه کرد: »اما روسیه کشوری است که در مقابل 
تمایلات توسعه طلبانه و نسبتا تهاجمی، به ویژه ناتو و تعدادی 
دیگر از کشورها، همواره اقداماتی را برای تضمین امنیت خود 
انجام داده و خواهد داد.« پیش از این، وزیر خارجه روسیه با انتقاد 
از اخراج دیپلمات های روس از ناتو، گفت که فعالیت دفتر ارتباطات 
و اطلاع رسانی ناتو در مسکو از تاریخ یکم نوامبر تعلیق خواهد شد و 

ناتو باید از طریق بلژیک با این کشور تماس برقرار کند. 

دیمیتری پسکوف:  

باستیزهجوییناتو،مقابلهبهمثلمیکنیم

جهــــان 
کوتــاه

به گفته معاون سخنگوی طالبان، در ۲ انفجار 
پیاپی مقابل بیمارستان سردار »وزیراکبرخان« 
کابل، ۱۵ تن جان باخته و ۴۳ نفر زخمی شدند. 
به گزارش فارس، شاهدان عینی گفته اند که این 
انفجار در نزدیکی بیمارستان وزیر اکبرخان رخ 

داده است. به گفته  آنان، صدای تیراندازی نیز 
از محل حادثه شنیده شده است. دقایقی پس از 
انفجار اول، انفجار دوم نیز به وقوع پیوست. »بلال 
کریمی«، معاون سخگوی طالبان درباره جزئیات 
این حادثه گفت: انفجار اول در برابر بیمارستان 
۴۰۰ تخت خوابی کابل رخ داده و انفجار دومی نیز 
در نزدیکی های این بیمارستان به وقوع پیوسته 

است. »سعید خوستی«، سخنگوی وزارت کشور 
طالبان نیز ضمن تایید این انفجار اظهارکرد: 
انفجاری در ناحیه ۱۰ کابل و در بیمارستان 
۴۰۰ تختخوابی رخ داده است.  وی  با بیان اینکه 
نیروهای ویژه به محل حادثه اعزام شدند، افزود: 
این انفجار تلفاتی در پی داشته که به زودی 
جزئیات آن منتشر خواهد شد. در همین حال، 

رویترز به نقل از یک منبع امنیتی افغان گزارش 
داد در انفجارهای کابل، ۱۵ تن کشته و ۳۴ نفر نیز 
زخمی شدند. همچنین یکی از مقامات طالبان 
به خبرگزاری فرانسه بیان داشت که در نتیجه 
انفجار کابل،  تاکنون ۱۹ نفر در این حادثه کشته 
و ۵۰ نفر زخمی شدند. تاکنون گروهی مسئولیت 
این انفجار را برعهده نگرفته است اما با این حال 
برخی شاهدان عینی می گویند که شماری از 
اعضای داعش پس از انفجار در نزدیکی در ورودی 
بیمارستان سردار محمد داوودخان، داخل این 

بیمارستان شده و با افراد طالبان درگیر شدند.

روسیه و چین با ارائه قطعنامه ای از شورای امنیت 
درخواست کردند که تحریم ها علیه کره شمالی را لغو 
کند. به گزارش فارس، خبرگزاری رویترز گزارش کرد 
که چین و روسیه با ازسرگیری تلاش های سال ۲۰۱۹ 
برای لغو ممنوعیت صادرات مجسمه، غذاهای دریایی 
و منسوجات پیونگ یانگ و تعمیم آن به برداشتن سقف 
واردات نفت پالایش شده، در تلاش برای اعمال فشار به 
شورای امنیت برای تسهیل تحریم ها علیه کره شمالی 
هستند. در پیش نویس قطعنامه ای که روز )دوشنبه(، 
خبرگزاری رویترز به آن دسترسی پیدا کرد، چین و 
روسیه از شورای امنیت ۱۵ عضوی درخواست کردند 
که این تحریم ها را با هدف بهبود وضعیت معیشت 

غیرنظامیان در این کشور لغو کند. کره شمالی از سال 
۲۰۰۶ به دلیل دنبال کردن برنامه های اتمی و موشک 
بالستیک خود، تحت تحریم های سازمان ملل قرار 
دارد. طبق این گزارش، پیش نویس قطعنامه روسیه و 
چین همچنین شامل اقدامات دیگری نیز می شود که 
دو سال پیش برای اولین بار چین و روسیه پینهاد دادند 
نیز می شود که شامل لغو ممنوعیت کارکردن اتباع 
کره شمالی در خارج از کشور و همچنین معافیت از تحریم 
پروژه های همکاری ریلی و جاده ای دو کره می شود. 
چندین تن از دیپلمات های سازمان ملل که خواستند 
نامشان فاش نشود تصریح کردند که قطعنامه بازنویسی 
شده چین و روسیه احتمالا موفق به جلب حمایت اعضای 

شورای امنیت نشود. در سال ۲۰۱۹، روسیه و چین دو 
دور مذاکرات غیررسمی درباره پیش نویس قطعنامه فوق 
برگزار کردند اما هرگز به طور رسمی آن را برای رأی گیری 
ارائه نکردند. دیپلمات های سازمان ملل اعلام کردند که 
چین و روسیه هنوز هیچ گفت وگویی را برای پیش نویس 
جدید قطعنامه خود برنامه ریزی نکردند. قطعنامه فوق 
برای تصویب به ۹ رأی مثبت نیاز دارد و هیچ یک از پنج 
عضو دائم شورای امنیت از جمله ایالات متحده، فرانسه، 
بریتانیا، روسیه و چین نیز نباید آن را وتو کنند. دفاتر 
نمایندگی روسیه و چین در سازمان ملل تاکنون به 
درخواست خبرنگاران برای اظهارنظر درباره قطعنامه  
ارائه شده که بنا بر گفته دیپلمات ها روز جمعه هفته 

گذشته )هفتم آبان ماه( در شورای امنیت ارائه شده است، 
اظهارنظر نکردند. ژانگ.جون سفیر چین در سازمان ملل 
ماه گذشته به خبرنگاران گفت: اراده چین همواره بر این 
اصل بوده است که باید به ابعاد انسانی ناشی از تحریم های 
تحمیل شده توسط شورای امنیت رسیدگی کنیم. وی 
همچنین تصریح کرده بود که پیش نویس قطعنامه 
۲۰۱۹ درباره کره شمالی همچنان بر روی میز قرار 
دارد. سخنگوی نمایندگی آمریکا در سازمان ملل بدون 
اظهارنظر درباره این پیش نویس گفت که تمامی اعضای 
سازمان ملل باید بر رسیدگی به آن هایی که تحریم های 
موجود را نقض می کنند، متمرکز شوند. وی افزود: شورای 
امنیت مکررا تایید کرده است که آماده است تا اقدامات 
لازم را با توجه به پایبندی کره شمالی اصلاح، تعلیق یا 
لغو کند اما کره شمالی تاکنون گام هایی را در انطباق با 
خواسته های شورای امنیت درباره برنامه های هسته ای 

و موشک های بالستیک ممنوعه خود انجام نداده است. 

 15 کشته و 43 زخمی  برجا گذاشت: 

وقوع 2 انفجار پیاپی مقابل بیمارستان کابل

برای لغو تحریم های کره شمالی

 روسیه و چین به شورای امنیت قطعنامه دادند

شب ابراهیم وحیدزاده با حضور برخی از اعضای 
کانون کارگردانان و با اجرای داریوش فرهنگ در 
موزه سینما برگزار شد. محسن امیریوسفی رئیس 
کانون کارگردانان سینما به عنوان اولین سخنران 
این مراسم در ابتدای صحبت بیان کرد: برگزاری شب 
کانون کارگردانان درواقع پایان دوران فعالیت و ورود 
به دوران پیشکسوتی نیست بلکه مانند روزی است 
که آنها دوباره بدرخشند و این مسیر را ادامه دهند. 
در ادامه ویدئویی از سیروس ابراهیم زاده پخش شد. 
خسرو دهقان منتقد سینما به عنوان دیگر سخنران این 
مراسم بیان کرد: از زمان دوستی من با او حدود ۵۰ سال 

می گذرد. دوستی ما از جنبه کار بوده و آدم آراسته و 
مرتبی است همانطور که در کارش هم همینطور است. 
ریشه های آثار او در سینمای آزاد و مستقل است و از 
تئاتر تا فیلم آموزشی، کوتاه، مستند و طنز و تدریس را 
در کارنامه کاری خود دارد. ابراهیم وحیدزاده خود هم 
از موسسان و پایه گذاران سینمای آزاد و هم از رهروان 
آن است. سپس ابراهیم وحیدزاده گفت: فکر می کردم 
قرار است من نفر آخر باشم که برای سخنرانی می آیم، 
من از سال ۹۱ تاکنون گاهی داستان کوتاه می نویسم. 
او سپس داستان کوتاه طنزی را به نام »مردن، خفتن و یا 
شاید خواب دیدن« که به گفته خودش اسمش تراژیک 

است اما محتوا طنز است که کنایه به سال های فعالیت 
نداشتن او داشت. عزیزا... حاجی مشهدی منتقد سینما 
به عنوان سخنران بعدی این مراسم، گفت: او سینما را 
با فیلم کوتاه آغاز کرد ولی او برعکس همه کسانی که 
چند فیلم کوتاه می سازند و می خواهند به فیلم بلند و 
سینمایی برسند او هرگز این شتاب را از خود نشان 
نداد. او از ۲۲ سالگی که وارد سینما شد حدود دو دهه به 
فیلم کوتاه، تئاتر، داستان نویسی و فیلم های آموزشی 
می پردازد. به همین دلیل وقتی سال ۶۶ »تحفه ها« را 
می سازد آنقدر حرفه ای است که با وجود آنکه فیلم 
اولش است از بازیگران چهره استفاده می کند و این 
اعتمادبه نفس او را نشان می دهد. در پایان مراسم لوح 
تقدیری با حضور مهران عباسی مدیرعامل موزه سینما، 
محمدعلی نجفی و علی ژکان از طرف موزه سینما و 

سازمان سینمایی به ابراهیم وحیدزاده اهدا شد. 

در بزرگداشت ابراهیم وحیدزاده مطرح شد:

کارگردانی مستقل و بی حاشیه 

 پیشنهاد انتشار خاطرات چاپ نشده »درودی«

 پیکر »ایران درودی«
 راهی خانه ابدی شد


